

巧明街分行暫停服務

因應新型冠狀病毒疫情的最新情況，為保障客戶及員工的健康和安全，巧明街分行由 2022 年 2 月 25 日(星期五) 起暫停服務（包括自動櫃員機），直至另行通知。

客戶可透過創興「流動理財」、「網上銀行」或「電話銀行」等電子渠道使用本行服務，詳情請瀏覽 www.chbank.com 或致電本行客戶服務熱線(852) 3768 6888。

創興銀行有限公司 謹啟

2022 年 2 月 25 日

Temporary Service Suspension of How Ming Street Branch

Please be informed that, in light of the latest COVID-19 situation, the services (including ATM) of How Ming Street Branch will be temporarily suspended from 25 February 2022 (Friday) until further notice, in order to safeguard the health and safety of the Bank's customers and staff members.

Customers are advised to use Chong Hing "Mobile Banking", "Internet Banking" or "Phone Banking" to carry out banking transactions. For details, please visit www.chbank.com or contact the Bank's Customer Services Hotline at (852) 3768 6888.

Chong Hing Bank Limited

25 February 2022